

# Instruction Manual.

Dear customer,  
Thank you for your purchase.

TMA-2 is the world's most extensive modular headphone system, enhanced and refined over the last 10 years. Modularity is the ability to upgrade headphones as technology evolves, extending the longevity of every product and creating less waste for the planet.

Please visit us at [aiaiai.audio](http://aiaiai.audio) to keep an eye out for future TMA-2 parts and share your feedback with us.

Sincerely,  
- AIAIAI

## Headphone Assembly Instructions.

### 1. Slide the speaker units on to the headband.

Match the Right Side speaker unit with the Right Side plug (marked with red).

### 2. Connect the speaker units.

Make sure to insert the plugs fully into the speaker units and rotate 45 degrees to lock.

### 3. Attach the earpads to the speaker units.

And, if you are not wireless, connect the cable to either side.

For more about the TMA-2 experience go to  
[aiaiai.audio/getting-started](http://aiaiai.audio/getting-started)

Warranty: AIAIAI ApS warrants this product against defects in materials or workmanship for a period of 2 years from the date of original purchase from an authorized AIAIAI distributor or reseller. AIAIAI ApS does not cover normal wear and tear. Read more on [help.aiaiai.audio](http://help.aiaiai.audio)

**Contact:**

AIAIAI ApS  
Studivestergade 31  
DK-1455 Copenhagen K.  
Denmark

**Website:**

[aiaiai.audio](http://aiaiai.audio)

**Support:**

[help.aiaiai.audio](mailto:help.aiaiai.audio)

**Social Media:**

[facebook.com/aiaiaibook](https://facebook.com/aiaiaibook)  
Instagram: [aiaiai.audio](https://www.instagram.com/aiaiai.audio)  
Twitter: [@aiaiaitweet](https://twitter.com/aiaiaitweet)

# Bedienungsanleitung.

Sehr geehrter Kunde,  
vielen Dank für Ihren Einkauf.

Das TMA-2 ist das weltweit umfangreichste modulare Kopfhörersystem, das in den letzten 10 Jahren kontinuierlich weiterentwickelt und verbessert wurde. Dank des modularen Konzepts können die Kopfhörer jederzeit entsprechend der technischen Entwicklung nachgerüstet werden. Diese Option macht jedes einzelne Produkt langlebiger und nachhaltiger, da weniger Abfallprodukte entstehen.

Bitte besuchen Sie uns auf **aiiai.audio**, um über das neueste TMA-2-Zubehör auf dem Laufenden zu bleiben. Wir freuen uns über Ihr Feedback.

Freundliche Grüsse  
- AIAIAI

## So bauen Sie den Kopfhörer zusammen.

### 1. Schieben Sie die Lautsprechereinheiten auf den Kopfbügel.

Schliessen Sie die rechte Lautsprechereinheit an den rechten Stecker an (rote Markierung).

### 2. Verbinden Sie die Lautsprechereinheiten.

Stellen Sie sicher, dass Sie die Stecker vollständig in die Lautsprechereinheiten stecken. Drehen Sie die Stecker um 45 Grad, um sie zu verriegeln.

### 3. Befestigen Sie die Ohrpolster an den Lautsprechereinheiten.

Wenn der Kopfhörer kabelgebunden ist, verbinden Sie ihn auf eine der beiden Seiten mit dem Kabel.

Weitere Informationen über den TMA-2 finden Sie hier:  
**aiiai.audio/getting-started**